



Björklidens Villaägarförening i Kallhäll

Protokoll styrelsemöte nr 7, 2015-02-19

Plats: Tulpanvägen 36

Tid: 18.30 till 20.00

Närvarande:	Sofia Paulin Fahlström	Ordförande
	Annie Bava	Kassör
	Helena Morein	Ledamot
	Nicklas Haglund	Ledamot
	Markus Tehler	Ledamot
	Mattias Eriksson	Suppleant

Frånvarande:	Sofia Knuts	Suppleant
--------------	-------------	-----------

Dagordning

1. Mötets öppnande
2. Godkännande av dagordning
 - a. Agenda godkändes
3. Val av sekreterare
 - a. Nicklas valdes
4. Kassören rapporterar
 - a. Enligt budget för 2014 skulle vi göra ett resultat på -32.500:- men det hamnade på ett resultat om 14.761:-. Detta resulterar i en kassaomslutning på 53.320:-. Vi behöver dubbelkolla siffrorna då vi inte riktigt förstår.
Budgetförslag för året finns ett förslag om en fest för området. Budget för detta är 50.000:-. Budgetförslag bifogas detta protokoll.
I budgeten om 50 KSEK är det tält, bord och bänkar kostar 25 KSEK, live-band 6 KSEK, mat 10 KSEK, aktiviteter 5 KSEK. Dricka medtages själv m.m.
Avgift per vuxen blir 100:-, avgift per barn diskuterades men fastställdes inte. Om man inte är medlem är man välkommen men måste då bli medlem och betala entré. Detta betyder 200:- i medlemsavgift plus 100/vuxen.
5. Inbrott, Grannsamverkansmöte
 - a. Styrelsen ska skicka ut information om Grannsamverkan. Vi ska kalla till ett möte. Datum är den 5/3. Helena skickar till Annie. Utdelning i

helgen. Förbereda agendan och fixa så att vi kan visa den på projektor.

6. Årsmöte, kallelse, dagordning
 - a. När ska kallelsen ut? Delas ut i början av mars!
 - b. Dagordningen läses av alla och synpunkter skickas Sofia.
7. Årets styrelse

Alla i styrelsen är intresserade av att fortsätta sina uppdrag.
Vi behöver således ingen valberedning.
8. Nya inbetalningskort, layout?

Vi trycker "årsneutrala" inbetalningskort för fem års förbrukning i färg.
9. Status "Trottoarfrågan" och nya trafikskyltar
 - a. Då det är bestämt att vi kommer få en busslinje i området inom några år så rekommenderar styrelsen att vi inte använder medlemmarnas pengar till detta.
 - b. Vi väntar svar från kommunen på ägarfrågan samt vilken instans som ansvarar för detta.
10. Föreningens logotyp, tacka Jonas, hur?

Jonas tackas på lämpligt sätt. Annie och Sofia levererar gåva.
11. Valborg och fest

Ett uppstartsmöte bokas in under kommande veckor.
12. Information till medlemmarna

Helena informerar på FB ang. Grannsamverkansmöte och Årsmöte.
Fia ställer ut skylten en vecka innan årsmötet 25/3.
13. Övriga frågor

Inga övriga frågor.
14. Nästa möte

Tisdagen 17/3 18:30
15. Mötets avslutande